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Abstract (en)
[origin: WO9214762A1] Cyclodextrin ethers or mixed ethers wherein one or several hydroxy groups of the cyclodextrin moiety are etherified with
mono- or dihydroxyalkyl and in the case of mixed ethers, one or more of the remaining hydroxy groups of the cyclodextrin moiety are further
etherified with (carboxyl)alkyl or (derivatized carboxyl)alkyl, and wherein one or more of the hydroxy groups of said mono- or dihydroxyalkyl groups
are further etherified with (carboxyl)alkyl or (derivatized carboxyl)alkyl; the alkylcarbonylated derivatives thereof; the non-toxic metal and amine
salt forms thereof; and the stereochemically isomeric forms thereof. Process for preparing said cyclodextrin derivatives. Cyclodextrin derivatives
obtainable by said process. Complexes and pharmaceutical compositions comprising said cyclodextrin derivatives.

Abstract (fr)
Ethers ou éthers mélangés de cyclodextrines dans lesquels un ou plusieurs groupes hydroxy de la fraction cyclodextrine sont étherifiés avec
un mono ou un dihydroxyalkyle, et dans le cas d'éthers mélangés, un ou plusieurs des groupes hydroxy restant de la fraction cyclodextrine sont
aussi étherifiés avec (carboxyl)alkyle ou (carboxyle transformé en dérivé)alkyle, et un ou plusieurs des groupes hydroxy desdits groupes mono
ou dihydroxyalkyle sont également étherifiés avec (carboxyl)alkyle ou (carboxyle transformé en dérivé); leurs dérivés alkylcarbonylés; leur métal
non toxique et leurs formes de sels aminés; ainsi que leurs formes stéréochimiquement isomeres. L'invention concerne également un procédé de
préparation desdits dérivés de cyclodextrines, des dérivés de cyclodextrines obtenus au moyen dudit procédé, ainsi que des complexes et des
compositions pharmaceutiques comprenant lesdits dérivés de cyclodextrines.
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